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     Protokół Nr 239/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 18 stycznia 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 8:35 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Podczas posiedzenia nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

4. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

5. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

6. Wioletta Waliłko – Zastępca Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony 

Środowiska 

7. Wojciech Cheba – Główny Specjalista w Biurze ds. Obronnych i Zarządzania 

Kryzysowego 

8. Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021r. poz. 2095 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany do 

porządku obrad: 

 Rozpatrzenie w pkt. 24 sprawy dotyczącej zapoznania się z informacją dotyczącą 

dotacji przekazanej i wydatkowanej przez organy prowadzące z tytułu prowadzenia szkół oraz 

placówek oświatowych niepublicznych w 2021 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Za przyjęciem zmiany do porządku posiedzenia głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem Starosty Myśliborskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za 2021 rok. 

4. Analiza poniesionych wydatków na wynagrodzenia nauczycieli  w odniesieniu do 

wysokości średnich wynagrodzeń, o których mowa w art.. 30 ust. 3 ustawy  

o średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych awansu 

zawodowego. 

5. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Nowogródek Pomorski. 

6. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 

2022 rok. 

7. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

8. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022-

2033. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie planu pracy  

i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany uchwały Nr 

211/687/2021 Zarządu Powiatu w Myśliborzu z dnia 7 września 2021 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

12. Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna pochodzącego z wycinki drzew przy drogach 

powiatowych oraz podpisanie umowy sprzedaży. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Północnej  w Myśliborzu. 

14. Prośba o wyrażenie zgody i podpisanie wniosku na zapotrzebowanie finansowe do 

Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w 2022 rok celem utworzenia 

Powiatowego Ośrodka Wsparcia -  Środowiskowego Domu Samopomocy typu D. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia stawek czynszu 

za najem lokali użytkowych oraz lokali mieszkalnych stanowiących mienie Powiatu 

Myśliborskiego. 

16. Wyrażenie zgody na podpisanie umów dot. realizacji zadania pn. „Opracowanie 

dokumentacji projektowych budowy chodników oraz ścieżki pieszo-rowerowej  

w wybranych lokalizacjach na terenie powiatu myśliborskiego”. 

17. Sprawozdanie statystyczne OŚ-4p z gospodarowania dochodami budżetu powiatu 

pochodzącymi z opłat  i kar środowiskowych, przeznaczonymi na finansowanie przez 

powiat ochrony środowiska i gospodarki wodnej za rok 2021. 
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18. Wyrażenie zgody na podpisanie „Umowy  powierzenia przetwarzania danych 

osobowych” w zakresie usuwania i przechowywania na parkingu strzeżonym 

pojazdów drogowych usuniętych z dróg Powiatu Myśliborskiego przez Zakład 

Blacharsko-Lakierniczy Mechanika Pojazdowa Andrzej Palicki mający siedzibę przy 

ul. Gorzowskiej 11, 74-320 Barlinek. 

19. Wyrażenie zgody na podpisanie „Umowy  powierzenia przetwarzania danych 

osobowych” w związku z procesem przetwarzania danych w ramach udostępnienia 

Systemu e-Urząd, BIP, e-BOI, e-mail, strony internetowej www. na rok 2022. 

20. Podpisanie aneksu nr 4 do umowy partnerskiej nr BG-I.052.8.2019 zawartej w dniu  

21 sierpnia 2019r. dotyczącej realizacji projektu „Budowa Regionalnej Infrastruktury 

Informacji Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego” pomiędzy 

Województwem Zachodniopomorskim, a Powiatem Myśliborskim. 

21. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o akceptację Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającą  uchwałę  

w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół  

i placówek oświatowych Powiatu Myśliborskiego za ich osiągnięcia w zakresie pracy 

dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej, celem przedstawienia do zaopiniowania 

związkom zawodowym zrzeszających nauczycieli. 

22. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji o akceptację Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającą  uchwałę w sprawie 

określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach 

roku szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli niewymienionych w art. 

42 ust. 3 ustawy – Karta Nauczyciela, pedagogów, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, z wyjątkiem nauczycieli 

zatrudnionych w poradni psychologiczno-pedagogicznej, nauczycieli praktycznej 

nauki zawodu we wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach 

zawodowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Myśliborski, celem 

przedstawienia do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszających nauczycieli. 

23. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o akceptację projektu uchwały 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia na 2022 rok planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek 

prowadzonych przez Powiat Myśliborski, ustalenia na rok 2022 maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat obieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 

nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które może być przyznane 

dofinansowanie, celem przedstawienia do uzgodnienia związkom zawodowym. 

24. Zapoznanie się z informacją dotyczącą dotacji przekazanej i wydatkowanej przez 

organy prowadzące z tytułu prowadzenia szkół oraz placówek oświatowych 

niepublicznych w 2021 roku. 

25. Sprawy różne. 

26. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Zapoznanie się ze Sprawozdaniem Starosty Myśliborskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za 2021 rok. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 
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Wojciech Cheba – Główny Specjalista w Biurze ds. Obronnych i Zarządzania 

Kryzysowego 

Przedstawił i omówił przedmiotowe sprawozdanie. Podał informacje na temat tematyki 

posiedzeń Komisji w 2021 roku.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

przedmiotowe sprawozdanie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Analiza poniesionych wydatków na wynagrodzenia nauczycieli  w odniesieniu do 

wysokości średnich wynagrodzeń, o których mowa w art.. 30 ust. 3 ustawy  

o średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych awansu 

zawodowego. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową analizę. Na podstawie zebranych danych stwierdza się, 

że wydatki poniesione w 2021 roku na wynagrodzenia pracowników pedagogicznych 

zatrudnionych w szkołach oraz placówkach prowadzonych przez Powiat Myśliborski 

wyniosły ogółem 15.987.781,77 zł. Kwota ta stanowi wartość powyżej średniej wynagrodzeń 

wymaganych Kartą Nauczyciela o kwotę 2.070.629,17 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła, aby w analizie znalazła się informacja, że w wyniku przekroczenia średniej 

wysokości wynagrodzeń nauczycieli nie ma konieczności wypłacenia wyrównania 

wynagrodzeń. Poprosiła, aby sprawozdanie zostało przekazane Radzie Powiatu na 

skorygowanym druku.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu dokonał analizy poniesionych wydatków na wynagrodzenia nauczycieli  

w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń, o których mowa w art.. 30 ust. 3 ustawy 

o średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych awansu 

zawodowego. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Nowogródek Pomorski. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Wyjaśnił, że w 2021r. Gmina Nowogródek 

Pomorski zwróciła się do Powiatu Myśliborskiego o udzielenie wsparcia finansowego  

w wysokości 63.794,00 zł przy realizacji zadania pn. „Wykonanie oświetlenia ulicznego  

w ciągu drogi powiatowej nr 2113Z”.  

Do zadań własnych gminy należy planowanie i finansowanie oświetlenia znajdującego się na 

terenie gminy dróg gminnych, dróg powiatowych i dróg wojewódzkich. Nadrzędnym celem 

realizacji przez Gminę Nowogródek Pomorski przedmiotowego zadania jest zwiększenie 
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poziomu bezpieczeństwa wszystkich uczestników ruchu drogowego zwłaszcza, że 

przedmiotowy odcinek drogi powiatowej pozbawiony jest chodnika, a ruch pieszych odbywa 

się poboczem drogi. Biorąc pod uwagę to, że inwestycja realizowana będzie w pasie drogi 

powiatowej udzielenie przez Powiat Myśliborski pomocy finansowej na realizację zadania 

przyczyni się do znaczącej poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na drogach 

powiatowych. 

Uchwałą nr XXXVI/256/2021 z dnia 21 lipca 2021r. Rada Powiatu w Myśliborzu udzieliła 

Gminie Nowogródek Pomorski wsparcia finansowego w wysokości 63.794,00 zł na realizację 

przedmiotowego zadania, jednakże z uwagi na problemy związane z wykonaniem 

dokumentacji projektowej zadanie nie zostało zrealizowane, a tym samym środki 

przeznaczone na wsparcie finansowe nie zostały uruchomione.  

Przedmiotowe zadanie zostanie zrealizowane w 2022r., dlatego Wójt Gminy Nowogródek 

Pomorski ponownie zwrócił się o udzielenie pomocy finansowej przy budowie oświetlenia 

ulicznego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski o dokonanie zmian  w planach dochodów  

i wydatków: 

 

1. wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu   oraz korektę wniosku 

o dokonanie zmian w planie dochodów i wydatków na 2022 rok dot. dofinansowania do 

projektu "Program specjalny: ODKRYJ SIEBIE - POKONAJ BARIERY"  w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w zakresie 

zmniejszenia planu dochodów o kwotę 10 996,86 zł i zwiększenia planu wydatków na kwotę 

44 425,08 zł. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 i 6 do protokołu). 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego wniosku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu  

w sprawie zmniejszenia planu dochodów o kwotę 4 630 201,08 zł, zwiększenia planu 

wydatków o kwotę  855 785,11 zł praz przychodów o kwotę 5 485 986,19 zł w związku  

z realizacją projektu pn. "Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu" współfinansowanego ze środków 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Zmiana dotyczy 

przeniesienia realizacji części robót budowlanych z roku 2021 na rok 2022. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 
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Złożyła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego wniosku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

3. wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu  

w sprawie zmiany wysokości limitów wydatków w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Myśliborskiego w poszczególnych latach realizacji zadania pn. „Termomodernizacja 

budynków użyteczności publicznej Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Myśliborzu" w związku z przeniesieniem realizacji części robót  budowlanych na rok 

2022r. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Przekazała, że zmian dokonuje się na 

podstawie: 

1) Wniosku Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu o zmniejszenie planu 

dochodów o kwotę 10.996,86 zł, zwiększenie planu wydatków o kwotę 44.425,08 zł oraz 

przychody o kwotę55.421,94 zł dotyczących realizacji projektu „Program specjalny: 

ODKRYJ SIEBIE – POKONAJBARIERY” w ramach RPOWZ współfinansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Społecznego. Powyższe wynika z faktu przesunięcia 

realizacji części zadań w ramach projektu z roku 2021 na rok 2022. 

2) Wniosku Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu  

o zmniejszenie planu dochodów o kwotę 4.630.201,08 zł. zwiększenie planu wydatków  

o kwotę 855.785,11 zł. oraz przychodów o kwotę 5.485.986,19 zł. w związku z realizacją 

projektu pn. „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu” współfinansowanego ze środków Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Zmiana dotyczy przeniesienia 

realizacji części robót budowlanych z roku 2021 na rok 2022 (środki otrzymane z NFOŚiGW 

w 2021 roku). 

3) Decyzji Zarządu Powiatu w Myśliborzu o zwiększenie planu wydatków budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2022 rok o kwotę 350.000 zł. na realizację zadania pn. „Przebudowa 

budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu – I etap”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 8 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022-2033. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy skierowania pod obrady sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu następujących projektów uchwał: 

1) w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2022–2033. 

3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowogródek Pom.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu projektu uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie zamiaru likwidacji Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach oraz wchodzącej w jego skład Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w Renicach i Branżowej Szkoły I Stopnia Specjalnej w Renicach. 
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

Odniosła się do kwestii związanej z podjęciem prze Radę Powiatu w Myśliborzu 

przedmiotowej uchwały. Zwróciła uwagę, że jest to uchwała intencyjna.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy do uchwały o zamiarze likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach jest wymagana opinia związków zawodowych zrzeszających nauczycieli? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że opinia przed podjęcie uchwały nie jest wymagana. 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Wyjaśniła, że opinia jest wydawana po podjęciu przez Radę Powiatu uchwały w sprawie 

zamiaru likwidacji jednostki. Związki zawodowe mogą zostać jedynie poinformowane  

o zamiarze podjęcia uchwały w tej sprawie.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że ma wątpliwości, czy przed podjęciem uchwały nie jest wymagana opinia 

związków zawodowych. Poprosiła o sprawdzenie tej kwestii. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy  projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że zmieniony projekt uchwały dotyczy przyjęcia i skierowania pod obrady sesji 

Rady Powiatu w Myśliborzu następujących projektów uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu: 

1)   w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

2)   zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2022–2033. 

3)   w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowogródek Pom.  

4)  w sprawie zamiaru likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach oraz 

wchodzącej w jego skład Szkoły Podstawowej Specjalnej w Renicach i Branżowej Szkoły I 

Stopnia Specjalnej w Renicach. 

(Zmieniony projekt uchwały kierującej stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 239/788/2022 z dnia 18 stycznia 2022 roku w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad.10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie planu pracy  

i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu  

w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 

2022 rok. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

Przedstawił planowany plan kontroli w którym wskazano, aby w I półroczu 2022 roku został 

skontrolowany Zarząd Powiatu w zakresie Prawidłowości wdrażania i realizacji planu 

poprawy efektywności wychowania w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach 

w latach 2018-2020, oraz w II półroczu 2022 roku Zarząd Powiatu w zakresie Prawidłowości 

i źródła finansowania Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie w latach 

2020-2021. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do przedstawionego planu kontroli. Zapytał, czy Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej jako pracownik Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach może 

przeprowadzać czynności kontrolne w odniesieniu do tej jednostki? Poprosił o opinię prawną 

w tej sprawie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wniosła uwagi do proponowanego planu kontroli. Przekazała, że ma wątpliwość co do 

wskazania Zarządu Powiatu jako podmiotu kontrolowanego. Przekazała, że w pierwszym 

temacie powinna być wskazana Dyrekcja Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach. Wniosła uwagi co do zakresu kontroli jaki został wskazany. Zauważyła, że 
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kontrolę nad realizacją planu poprawy efektywności wychowania w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Renicach sprawował Kurator Oświaty. Odniosła się do działań Zarządu 

Powiatu w tej sprawie.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Również wzniósł wątpliwości co do prawidłowego wskazania podmiotu kontrolowanego  

i przedmiotu kontroli w proponowanym planie kontroli Komisji Rewizyjnej. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Wniosła uwagi dotyczące proponowanego zakresu kontroli i kompetencji organu w zakresie 

kontroli obszarów nadzoru pedagogicznego. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poprosił, aby Komisji Rewizyjna przedstawiła plan kontroli jaka będzie przeprowadzona, 

wówczas Zarząd Powiatu będzie mógł odnieść się do tego tematu.  

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące wprowadzenia planu poprawy efektywności wychowania  

w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach, odniosła się do zakresu planowanej 

kontroli. Realizacja programu dotyczy nadzoru pedagogicznego, a nie nadzoru organu 

prowadzącego placówkę.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że w treści programu nie ma obszarów, za których realizację 

odpowiedzialny był Zarząd Powiatu. Realizacja programu należała do dyrektora placówki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wniosła uwagi co do kolejnego obszaru kontroli dotyczącego prawidłowości i źródła 

finansowania Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie w latach 2020-

2021. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 
Złożył wniosek o doprecyzowanie zapisów przyjętego przez Komisję Rewizyjną planu 

kontroli na 2022 rok. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Z uwagi na wątpliwości dotyczące prawidłowego wskazania podmiotu kontrolowanego  

i przedmiotu kontroli przyjęto wniosek  o doprecyzowanie zapisów w przyjętym przez 

Komisję planie kontroli na 2022 rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Kolejno: 

 

W wyniku głosowania nie dokonano podjęcia uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej 

uchwałę w sprawie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

Za podjęciem uchwały głosowało 0 Członków Zarządu, przeciw – 0, 4 Członków Zarządu 

wstrzymało się od głosu 
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Ad. 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany uchwały Nr 

211/687/2021 Zarządu Powiatu w Myśliborzu z dnia 7 września 2021 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Przekazał, że dotyczy on zmiany uchwały  Nr 

211/687/2021 Zarządu Powiatu w Myśliborzu z dnia 7 września 2021 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa, w § 1, gdzie po pkt. 16) dodaje się pkt 17) i 18) o następującej 

treści: 
„17) wydawania zezwoleń na lokalizowanie w pasie drogowym obiektów budowlanych lub 

urządzeń niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego 

oraz reklam, 

18) uzgadniania projektów decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania 

przestrzennego oraz opiniowania projektów miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego”. 

Wprowadzenie zmian do uchwały ma na celu doprecyzowanie zakresu upoważnienia 

udzielonego do załatwiania spraw z zakresu zarządu nad drogami powiatowymi. 

Przedstawił wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 239/789/2022 z dnia 18 stycznia 2022 roku w sprawie 

zmiany uchwały Nr 211/687/2021 Zarządu Powiatu w Myśliborzu z dnia 7 września 2021 

roku w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12 

Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna pochodzącego z wycinki drzew przy drogach 

powiatowych oraz podpisanie umowy sprzedaży. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że przedmiotem sprawy jest wyrażenie gody na sprzedaż drewna w ilości 6 m3 

pochodzącego z wycinki drzew przy drogach powiatowych. 

Poruszył kwestię związaną z obowiązującymi stawkami na sprzedaż drewna. Zwrócono 

uwagę, że są one za niskie, zostały one ustalone dwa lata temu na poziomie połowy cen 

stosowanych przez nadleśnictwo. Poinformował, że jest przygotowywany nowy cennik 

sprzedaży drewna.  
 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do analizy cen drewna pozyskiwanego przez Wydział Dróg. Zauważyła, że 

sprzedaż drewna nie jest naszą podstawową działalnością, zadania te należą do nadleśnictwa. 

Zauważyła, że znaczna podwyżka cen może stworzyć problem ze sprzedażą drewna. 

Poprosiła, aby cena była rozsądna i adekwatna do jakości drewna jakie jest sprzedawane. 

Poruszyła kwestię związaną z informowaniem o sprzedaży drewna. Do tej pory przyjmowane 

były wnioski i drewno było sprzedawane na ich podstawie. Zaproponowała, aby sprzedaż 

odbywała się poprzez ogłoszenie o sprzedaży i wówczas byłby uruchamiany nabór na 

wnioski. Przekazała, że również można by było przeprowadzić sprzedaż w formie licytacji.  
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Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zaproponował, aby kolejne wnioski na sprzedaż drewna były rozpatrywane po ustaleniu 

nowego cennika. Zauważył, ze nadleśnictwo sprzedaje drewno dużo lepszej jakości, zatem 

cena drewna sprzedawana przez Starostwo Powiatowe powinna być odpowiednio niższa.  

W przypadku jej znacznego podwyższenia powstanie problem z pozbyciem się drewna. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała wstrzymanie rozparzenia wniosków o sprzedaż drewna od dnia 1 lutego 2022 

roku i przystąpienie do ustaleniu nowych stawek opłat za sprzedaż drewna. Odniosła się do 

kwestii ustalenia nowego cennika, poprosiła o sprawdzenie cen sprzedaży drewna w innych 

powiatach. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy drzewa są wycinane przez cały rok? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedziała, że tak. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zauważył, że drzewa są wycinane w przypadkach zagrożenia w związku z ich złym stanem. 

Oprócz przypadków, gdzie realizowane są zadania inwestycyjne zdrowe i nie uszkodzone 

drzewa nie są wycinane. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na sprzedaż drewna pochodzącego z wycinki drzew przy 

drogach powiatowych oraz podpisanie umowy sprzedaży. 

Jednocześnie podjęto decyzję o wstrzymaniu rozparzenia wniosków o sprzedaż drewna od 

dnia 1 lutego 2022 roku i przystąpieniu do ustaleniu nowych stawek opłat za sprzedaż 

drewna. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Północnej  w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie sali 

konferencyjnej w dniu 15 lutego 2022 roku, znajdującej się w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Północnej 15, dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu w celu przeprowadzenia szkolenia z zakresu psychoprofilaktyki  

i psychoedukacji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 239/790/2022 z dnia 18 stycznia 2022 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku 

Powiatu Myśliborskiego przy ul. Północnej  w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 14 

Prośba o wyrażenie zgody i podpisanie wniosku na zapotrzebowanie finansowe do 

Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w 2022 rok celem utworzenia 

Powiatowego Ośrodka Wsparcia -  Środowiskowego Domu Samopomocy typu D. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Podała typy ośrodków wparcia dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi. Przekazała, że  

Obecnie w Powiecie Myśliborskim funkcjonują trzy typy ŚDS z lokalizacją w Dębnie, 

Myśliborzu i Osinie gm. Barlinek, podzielone w zależności od kategorii osób, dla których są 

przeznaczone. Typ A dla osób przewlekle psychicznie chorych. Typ B dla osób 

upośledzonych umysłowo. Typ C dla osób wykazujących inne przewlekłe zaburzenia 

czynności psychicznych. Ww. domy obejmują wsparciem więcej niż jedną kategorię osób 

(domy wielotypowe), jednakże nie prowadzą ŚDS typu D dla osób ze spektrum autyzmu. 

Utworzenie tego typu domu będzie realizacją oczekiwań środowiska osób 

niepełnosprawnych, który ze względu na  wyższe standardy świadczonych usług  

i wyposażenia nie może być utworzony przy obecnych już ŚDS. 

Analiza danych z domów funkcjonujących w Powiecie Myśliborskim a także stowarzyszeń 

statutowo wspierających osoby niepełnosprawne wynika, że w chwili obecnej jest 

30 dorosłych osób ze spektrum autyzmu oraz ze sprzężoną niepełnosprawnością 

oczekujących na wsparcie. Utworzenie ŚDS typu D zapewni pełną opiekę i rehabilitację dla 

osób wymagających pomocy przez 5 dni w tygodniu co umożliwi opiekunom ww. osób 

powrócić na rynek pracy. 

Optymalną lokalizacją na utworzenie ww. ośrodka wsparcia jest budynek przy ul. 

Gorzowskiej 63 w Barlinku będący w użytkowaniu wieczystym Powiatu Myśliborskiego. 

Koszt całkowity realizacji zadania szacuje się na 1.095.540,34 zł brutto. Przedstawiła 

kalkulację utworzenia przedmiotowej placówki. W związku z tym planuje się złożenie 

wniosku na zapotrzebowanie finansowe do Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego 

w 2022 rok. 

Podała zakres wniosku i wymieniła prace jakie zostały ujęte do dofinansowania. Poruszyła 

kwestię terminu uruchomiania placówki. 

Całość zadania utworzenia i prowadzenia ŚDS planuje się zlecić na zewnątrz wybranej  

w drodze konkursu organizacji z ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odniosła się do przedstawionej kalkulacji kosztów realizacji zadnia i zlecenia jego realizacji 

stowarzyszeniu. W przypadku gdyby ŚDS byłby odrębną jednostką organizacyjną koszty jego 

utrzymania byłby znacznie wyższe. Zapytała jak zostanie przeprowadzona inwestycja? 

Zauważyła, że budynek znajduje się w trwałym Zarządzie Dyrektora Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że kwestia ta zostanie uzgodniona z radcą prawnym. Podała przykład ŚDS  

w Międzyzdrojach prowadzonego  przez stowarzyszenia na zlecenie gminy. Zwróciła uwagę 

na krótki termin złożenia wniosku. W międzyczasie będą dopracowywane szczegóły 

dotyczące przedmiotowego zadania. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę na wykazany we wniosku stan zatrudnienia. 
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Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Złożyła wyjaśnienia na temat wymogów jakie należy spełnić i odniosła się do podanej ilości 

osób jakie należy zatrudnić do prowadzenia ŚDS. Zauważyła, że koszty zatrudnienia będą 

musiały zmieścić się w otrzymanej na ten cel dotacji. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poprosiła o sprawdzenie kwalifikacji finansowej poszczególnych kosztów wskazanych  

w kosztorysie realizacji zadania. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że naszym celem jest wykonanie remontu i prowadzenie zadania przez 

stowarzyszenie. Odniósł się do kwestii działań wykonywanych w tej sprawie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała wyrażenie zgody na złożenie wniosku, kwestie uzgodnień mogą zostać 

ustalone do momentu podpisania umowy o dofinansowanie.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie i złożenie wniosku na zapotrzebowanie 

finansowe do Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w 2022 rok celem utworzenia 

Powiatowego Ośrodka Wsparcia -  Środowiskowego Domu Samopomocy typu D. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Kolejno: 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła kwestię zdarzenia związanego z pożarem budynku mieszkalnego przy ul. Jana 

Pawła II w Dębnie. Przekazała, że dwie rodziny są mocno poszkodowane. Zwróciła uwagę, że 

osoby te utraciły praktycznie cały dorobek życia. Poprosiła o podjęcie działań w zakresie 

pomocy tym rodzinom.  

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poinformowała, że pracownicy Regionalnego Centrum Kryzysowego podjęli działania  

w sprawie udzielenia pomocy poszkodowanym.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o przeprowadzenie wywiadu z mieszkańcami budynku, czy inne osoby nie 

potrzebują pomocy i w jakim zakresie. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przekazała, że działania w tej sprawie zostaną podjęte.  Poinformowała o współpracy  

z Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Dębnie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na bohatersko przeprowadzoną akcje strażaków z Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej oraz szybką pomoc jaka została udzielona poszkodowanym. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zgodziła się, że wszystkim biorącym udział a akcji należą się podziękowania. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Również odniósł się do przeprowadzonej akcji ratowniczej i wskazał na działania jednego ze 

strażaków, który udzielił pomocy dzieciom poszkodowanym w pożarze. Zwrócił uwagę na 

dużą ilość zdarzeń w tym dniu w jednym czasie w m. Dębno. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do przedmiotowego tematu. Zwróciła uwagę na wniosek jaki został złożony 

przez radnych dotyczący zabezpieczenia środków na zadania związane z bezpieczeństwem na 

terenie Powiatu Myśliborskiego. Przekazała, że w takich przypadkach środki te mogły by być 

wykorzystane. Poprosiła, aby powrócić do złożonego wniosku i zabezpieczyć środki 

finansowe w budżecie Powiatu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia stawek czynszu 

za najem lokali użytkowych oraz lokali mieszkalnych stanowiących mienie Powiatu 

Myśliborskiego. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że przygotowany projekt uchwały zakłada 

stawki na poziomie 15,20%. Z uwagi na wzrost inflacji proponuje się zmianę stawek za najem 

i dzierżawę nieruchomości o 16,30%.(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 20 do 

protokołu). 

Przekazała, że proponuje się następujące stawki: 

1) najem lokali użytkowych w wysokości 11,25 zł za m2  netto, 

przy czym za najem lokali użytkowych znajdujących się na II piętrze oraz w części parteru 

niezajętej przez jednostki organizacyjne Powiatu Myśliborskiego w budynku głównym po 

byłym internacie przy ul. Szosowej 2 w Barlinku w wysokości 16,99 zł  za m2 netto,  

2) najem lokali użytkowych przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu w wysokości 1,20 zł za m2 

netto,  
3) najem garaży w wysokości 11,25 zł za m2 netto,     

4) najem lokali mieszkalnych w wysokości 7,50 zł  za m2  netto, 

5) sal lekcyjnych w wysokości 42,09 zł netto za godzinę zegarową, 

6) sal komputerowych w wysokości 60,13 zł netto za godzinę zegarową, 

7) sal specjalistycznych w wysokości 60,13 zł netto za godzinę zegarową. 

Stawki czynszu podlegają corocznej waloryzacji w oparciu o ogłoszony przez Prezesa GUS 

średnioroczny wskaźnik wzrostu cen i usług konsumpcyjnych za poprzedni rok 

kalendarzowy. Zmiana stawek czynszu o wskaźnik waloryzacji następuje raz w roku z dniem  

1 kwietnia danego roku. Uchwała wejdzie w życie z dniem 1 lutego 2022r. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, jak wzrosną opłaty dotyczące wynajmu mieszkań w odniesieniu do całości opłat za 

czynsz jakie są ponoszone? 
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Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przekazała, że dla przykładu opłaty za mieszkanie o pow. 54,5 m2 do tej pory wynosiły 

351,00 zł, natomiast po zmianach opłaty wyniosą 410,00 zł. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że stawki opłat pomieszczeń są znacznie niższe niż stawki opłat 

funkcjonujące na rynku komercyjnym.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował zmiany do projektu uchwały i podjął uchwałę Nr 

239/791/2022 z dnia 18 stycznia 2022 roku w sprawie ustalenia stawek czynszu za najem 

lokali użytkowych oraz lokali mieszkalnych stanowiących mienie Powiatu Myśliborskiego. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 16 

Wyrażenie zgody na podpisanie umów dot. realizacji zadania pn. „Opracowanie 

dokumentacji projektowych budowy chodników oraz ścieżki pieszo-rowerowej  

w wybranych lokalizacjach na terenie powiatu myśliborskiego”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że przeprowadzono postępowanie  

o udzielenie zamówienia publicznego pn. „Opracowanie dokumentacji projektowych budowy 

chodników oraz ścieżki pieszo-rowerowej w wybranych lokalizacjach na terenie powiatu 

myśliborskiego” podzielone na następujące części: 

Część nr 1 Opracowanie dokumentacji projektowej na budowę ścieżki pieszo-rowerowej  

w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z prowadzącej z Myśliborza do miejscowości Klicko; 

Część nr 2 Opracowanie dokumentacji projektowej na budowę chodnika w pasie drogi 

powiatowej nr 216IZ w m. Kierzków na odcinku od centrum wsi do cmentarza wraz  

z budową zatoki postojowej przy cmentarzu; 

Część nr 3 Opracowanie dokumentacji projektowej na budowę chodnika w pasie drogi 

powiatowej nr 2119Z w m. Pszczelnik; 

Część nr 4 Opracowanie dokumentacji projektowej na budowę chodnika w ciągu drogi 

powiatowej nr 2161Z w m. Ławy wraz z budową zatoki postojowej przy cmentarzu; 

Część nr 5 Opracowanie dokumentacji projektowej na budowę chodnika w pasie drogi 

powiatowej nr 2117Z prowadzącego do miejscowości Myśliborzyce. 

Do realizacji zadania w poszczególnych częściach wybrano następujących Wykonawców: 

Część nr 1: Drogowa Pracownia Projektowa A3’ - Justyna Roman, ul. Dębowa 24, 72-004 

Tanowo w kwocie 56 457,00 zł 

Część nr 2: Pro-Trans Consulting Ireneusz Sinica, ul. Wiejska 9, 73-110 Stargard w kwocie 

55 350,00 zł 

Część nr 3: Drogowa Pracownia Projektowa A3’ - Justyna Roman, ul. Dębowa 24, 72-004 

Tanowo w kwocie 86 961,00 zł 

Część nr 4: Drogowa Pracownia Projektowa A3’ - Justyna Roman, ul. Dębowa 24, 72-004 

Tanowo w kwocie 39 852,00 zł 

Część nr 5: Drogowa Pracownia Projektowa A3’ - Justyna Roman, ul. Dębowa 24, 72-004 

Tanowo w kwocie 41 697,00  zł. 

Łączna kwota wybranych ofert: 280.317,00 zł. 
Wykonawcy spełniają warunki udziału w postępowaniu oraz nie podlegają wykluczeniu. 
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Ceny ofert złożonych przez ww. Wykonawców na poszczególne części mieszczą się  

w budżecie jaki Zamawiający zamierza przeznaczyć na realizację zadania. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowych umów. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 17 

Sprawozdanie statystyczne OŚ-4p z gospodarowania dochodami budżetu powiatu 

pochodzącymi z opłat  i kar środowiskowych, przeznaczonymi na finansowanie przez 

powiat ochrony środowiska i gospodarki wodnej za rok 2021. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 

 

Wioletta Waliłko – Zastępca Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska 

Przedstawiła i omówiła  przedmiotowe sprawozdanie. Poinformowała, że zostało ono 

przygotowane na podstawie danych uzyskanych przez wydziały Starostwa Powiatowego oraz 

Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. Wykonane zadania przyporządkowano 

zgodnie z katalogiem zadań z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała czy łączna kwota 496 809,00 zł wskazana w sprawozdaniu to środki jakie są 

niewykorzystane i pozostały w budżecie związane z opłatami  i karami środowiskowymi? 

 

Wioletta Waliłko – Zastępca Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska 

Odpowiedziała, że tak. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził Sprawozdanie statystyczne OŚ-4p z gospodarowania dochodami 

budżetu powiatu pochodzącymi z opłat  i kar środowiskowych, przeznaczonymi na 

finansowanie przez powiat ochrony środowiska i gospodarki wodnej za rok 2021. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 18 

Wyrażenie zgody na podpisanie „Umowy  powierzenia przetwarzania danych 

osobowych” w zakresie usuwania i przechowywania na parkingu strzeżonym pojazdów 

drogowych usuniętych z dróg Powiatu Myśliborskiego przez Zakład Blacharsko-

Lakierniczy Mechanika Pojazdowa Andrzej Palicki mający siedzibę przy  

ul. Gorzowskiej 11, 74-320 Barlinek. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 23 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotową sprawę, wyjaśnił, że umowa dotyczy powierzenia przetwarzania 

danych osobowych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 19 

Wyrażenie zgody na podpisanie „Umowy powierzenia przetwarzania danych 

osobowych” w związku z procesem przetwarzania danych w ramach udostępnienia 

Systemu e-Urząd, BIP, e-BOI, e-mail, strony internetowej www. na rok 2022. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 24 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Umowa również dotyczy powierzenia przetwarzania 

danych osobowych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 20 

Podpisanie aneksu nr 4 do umowy partnerskiej nr BG-I.052.8.2019 zawartej w dniu  

21 sierpnia 2019r. dotyczącej realizacji projektu „Budowa Regionalnej Infrastruktury 

Informacji Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego” pomiędzy 

Województwem Zachodniopomorskim, a Powiatem Myśliborskim. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 25 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że projekt jest realizowany od wielu lat. Poprosiła, aby została przygotowana dla 

Zarządu Powiatu informacja na temat jego realizacji w tym jaki sprzęt został zakupiony  

w ramach projektu. Zwróciła uwagę na zapisy aneksu do umowy. Zauważyła, że część 

powiatów pozyskała więcej środków finansowych.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Wyjaśnił, że na poszczególne zadania dla każdego z powiatów były ogłaszane przetargi przez 

Urząd Marszałkowski. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata 

Przekazała, że w ramach projektu samorządy zaopatrywane są w serwery i w tworzenie baz 

danych. Wysokość środków finansowych jest uzależniona od wielkości powiatu i baz danych 

jakie należy utworzyć. Przekazała, że projekt dobiega końcowi i zakończy się w tym roku. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że system informacji geodezyjnej, jaki zostanie opracowany w ramach projektu 

będzie rozwijany przez kolejne lata. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego aneksu do umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 21 

Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o akceptację Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającą  uchwałę  

w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół  

i placówek oświatowych Powiatu Myśliborskiego za ich osiągnięcia w zakresie pracy 

dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej, celem przedstawienia do zaopiniowania 

związkom zawodowym zrzeszających nauczycieli. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 26 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Zmianę uchwały dokonuje się na wniosek związków 

zawodowych zrzeszających nauczycieli, którzy zwrócili się do organu prowadzącego szkoły  

i placówki oświatowe z prośbą o rozpatrzenie możliwości zmiany załączników do uchwały  

w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i placówek 

oświatowych Powiatu Myśliborskiego za ich osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, 

wychowawczej i opiekuńczej oraz możliwości złożenia wniosku o przyznanie nagrody  

w terminie innym niż 30 września danego roku. Organ prowadzący przychylił się do wniosku 

związków zawodowych. Przedstawiła informacji na temat wprowadzonych zmian  

w załącznikach do uchwały. Doprecyzowano również zapis informujący o możliwości 

przyznania nagrody z własnej inicjatywy również przez dyrektora szkoły/placówki 

oświatowej.    

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytał, czy związki zawodowe opiniują arkusze organizacyjne placówek? Zapytała , które 

związki zawodowe zgłosiły wniosek o zmianę zapisów uchwały? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że arkusze organizacyjne są opiniowane przez związki zawodowe, jeżeli 

chodzi o wnioski to złożyły je wszystkie związki działające na terenie Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że arkuszach organizacyjnych znajdują się niezbędne dane. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do przedmiotowych zmian do uchwały. Omówiła poszczególne załączniki 

dotyczące przyznania nagród. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

oraz podjął decyzje o skierowaniu jej do zaopiniowania związkom zawodowym 

zrzeszających nauczycieli. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 22 

Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji o akceptację Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającą  uchwałę w sprawie 

określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 

szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy – 
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Karta Nauczyciela, pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 

doradców zawodowych, z wyjątkiem nauczycieli zatrudnionych w poradni 

psychologiczno-pedagogicznej, nauczycieli praktycznej nauki zawodu we wszystkich 

typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Myśliborski, celem przedstawienia do zaopiniowania 

związkom zawodowym zrzeszających nauczycieli. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 27 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Zmiana zapisów w załączniku Nr 1 do uchwały  

w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 

szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 

nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy – Karta Nauczyciela, 

pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, 

z wyjątkiem nauczycieli zatrudnionych w poradni psychologiczno-pedagogicznej, nauczycieli 

praktycznej nauki zawodu we wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach 

zawodowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Myśliborski, określającego 

zasady rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla 

których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego wynika  

z konieczności doprecyzowania zasady obliczania wynagradzania za godzinę doraźnego 

zastępstwa. Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące proponowanych zmian. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do proponowanych zmian w uchwale. Podała wyjaśnienia dotyczące zasad 

obliczania wynagradzania za zastępstwa doraźne. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

oraz podjął decyzje o skierowaniu jej do zaopiniowania związkom zawodowym 

zrzeszających nauczycieli. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 23 

Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o akceptację projektu uchwały 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia na 2022 rok planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez 

Powiat Myśliborski, ustalenia na rok 2022 maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

obieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności  

i form kształcenia, na które może być przyznane dofinansowanie, celem przedstawienia 

do uzgodnienia związkom zawodowym. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 28 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że środki wyodrębnione w budżetach szkoły 

na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli ustala się w wysokości 0,8% 

planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenie osobowe nauczycieli.  
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Przedstawiła ustalone specjalności na które w 2022 roku może być przyznane 

dofinansowanie. Przekazała, że zostały one ustalone w porozumieniu z dyrektorami szkół. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu oraz podjął decyzje o skierowaniu jej do zaopiniowania związkom 

zawodowym zrzeszających nauczycieli. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 24 

Zapoznanie się z informacją dotyczącą dotacji przekazanej i wydatkowanej przez 

organy prowadzące z tytułu prowadzenia szkół oraz placówek oświatowych 

niepublicznych w 2021 roku. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 29 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową informację. Przekazał, że z rozliczenia przekazanej  

i wydatkowanej dotacji oświatowej w 2021 roku wynika, że dotacja przekazana z budżetu 

Powiatu Myśliborskiego udzielona na prowadzenie szkół i placówek niepublicznych 

stanowiła kwotę 10 604 906,53 zł, natomiast dotacja niewykorzystana w 2021 roku stanowi 

kwotę w wysokości 11 726,34 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 25 

Sprawy różne: 

 

1. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące zgłoszonych uwag do Analizy poniesionych wydatków na 

wynagrodzenia nauczycieli  w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń, o których 

mowa w art.. 30 ust. 3 ustawy o średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na 

poszczególnych awansu zawodowego. Odniosła się do kwestii ujęcia w informacji zapisu 

dotyczące wypłacenia kwot różnicy średnich wynagrodzeń dla nauczycieli. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że w informacji przekazanej do Rady Powiatu powinna znaleźć się 

informacja, iż organ prowadzący nie musiał dopłacić do średnich wynagrodzeń nauczycieli  

w 2021 roku. Poprosiła, aby analiza została przekazana Radzie Powiatu w Myśliborzu. 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła informacje dotyczące druku sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli jaki jest przekazywany Radzie Powiatu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że sprawozdanie powinno zostać przedstawione na skorygowanym druku, które 

następnie zostanie przesłane Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Szczecinie. 
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2. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poruszył temat dotyczący poprawy bezpieczeństwa na ul. Szosowej w Barlinku. Przekazał, że 

temat ten był poruszany na Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Przekazał, że na  

ul. Szosowej znajduje się przejście dla pieszych z którego korzystają dzieci i mieszkańcy 

budynków. Podał lokalizację przedmiotowego przejścia. Zapytał, czy można wykonać w tym 

miejscu wyniesionego przejścia dla pieszych. Poprosił, aby Naczelnik Wydziału Dróg 

przeanalizował ten temat.  

 
Wicestarosta – Alicja Prill 

Podała przykład montażu progu zwalniającego w m. Wierzbnica, gdzie Gmina Myślibórz 

przekazała, środki finansowe i Powiat Myśliborski dokonał montażu przedmiotowego 

urządzenia drogowego. Zaproponowała, aby rozmowy w sprawie partycypacji w kosztach 

wykonania zadania  przeprowadzić z Gmina Barlinek. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na potrzeby mieszkańców dotyczący poprawy bezpieczeństwa na 

przedmiotowym odcinku drogi. Poprosił o sprawdzenie tego tematu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zgodził się z koniecznością poprawy bezpieczeństwa na przedmiotowym odcinku drogi. 

Przekazał, że temat ten był poruszany wielokrotnie. Zwrócił uwagę, na plany dotyczące 

przekazania drogi dla Gminy Barlinek. Odniósł się do tematu związanego z kaskadowym 

przekazywaniem dróg.  

 

3. Wicestarosta – Alicja Prill 
Odnosząc się do kwestii kaskadowego przekazania niektórych odcinków dróg, zwróciła 

uwagę, że Powiat Myśliborski co rocznie otrzymuje subwencję równoważącą, która jest 

przeliczana na ilość kilometrów dróg powiatowych na mieszkańca powiatu. Poprosiła  

o sprawdzenie, czy jeżeli Powiat Myśliborski przekaże w trybie kaskadowym 33 km dróg to 

jaki to będzie miało wpływ na subwencję równoważącą. Zwróciła uwagę, że należy dokonać 

przeliczeń jaki jest koszt utrzymania dróg w stosunku do otrzymywanej subwencji 

równoważącej.  

 

4. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poruszył temat dotyczący podjęcia decyzji w sprawie przygotowania wniosku w ramach 

Rządowego Programu „Polski Ład edycja II”. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił informacje na temat zaplanowanych spotkań w tej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poprosił o dokonanie wspólnych uzgodnień w kwestii zakresu wniosku jaki zostanie złożony. 

 

5. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił Końcowy Raport ewaluacyjny z realizacji Programu Rozwoju Powiatu 

Myśliborskiego za lata 2015-2020. 
(Raport stanowi załącznik Nr 30 do protokołu). 

 

Przedstawił informacje na temat prac powołanego Zespołu do opracowania przedmiotowego 

raportu. Podał zakres przygotowanego dokumentu i omówił tematykę jaka została w nim 

zawarta. 
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Zarząd Powiatu zapoznał się i podjął decyzję o skierowaniu przedmiotowego Raportu pod 

obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 26 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 11:15 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

4.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

…………………………… 

 

 

 

 

 


